

Referat af regionsmøde den 16. juni 2025

1. Godkendelse af dagsorden
 - Ingen bemærkninger
2. Valg af referent og ordstyrer
 - Michael og Michael
3. Opsamling og evaluering af sommerfest
 - Sommerfesten betragtes af alle som en stor succes og vil forsøgt gentaget de kommende år. På mødet blev der talt om forskellige koncepter for festen for at sikre den bedst mulige AA ånd.
 - Udgifterne til festen blev opgjort
4. Økonomi
 - Erik gennemgik kassebeholdningen for regionen
5. Nyt fra HSR
 - Lars orienterede om sidste HSR-møde som fandt sted 14. juni
6. Status på posterne TEU, LIV og Webmaster
 - TEU - Der arbejdes på at lave en model for deling af posten mellem to medlemmer af Regionen. Der meldes ud når der er en endelig godkendelse og beslutning.
 - LIV - Der er endnu ingen repræsentant for LIV i Region Nordjylland
 - Webmaster – Tina orienterede om arbejdet med at opdatere kontaktlister til grupperne i regionen. Det blev besluttet at Tina sender en nyhedsmail ud til alle der er på listen hvori der er et forslag til hvordan der afholdes gruppesamvittigheds møde hvor man kan vælge en grupperepræsentant. Samt en vejledning til hvordan grupperepræsentanten kan registrere sine kontaktinformationer hos AA Danmark. Informationerne lægges også på AA Region Nordjyllands facebookside.
7. Planlægning af Temadage
 - Der arbejdes for et arrangement i starten af september hvor der vil være et speak, som også vil være et oplæg til gruppearbejde. Arrangementet planlægges som et tidligt eftermiddagsarrangement med en varighed på ca. 3 timer.
 - Der blev talt om andre koncepter af social karakter som f.eks biograf, fælles koncertture og walk'n talks. Vi har en opfordring til at alle må komme med forslag til små simple arrangementer, som kan annonceres gennem regionen. Der behøver ikke være en temadag eller et større arrangement.
8. Evt.
 - intet